

WORLD HEALTH
ORGANIZATIONORGANISATION MONDIALE
DE LA SANTÉFIRST WORLD HEALTH ASSEMBLYA/Prog/52
9 July 1948

ORIGINAL: RUSSIAN

12.1.7.5.2 Influenza
(Off.Rec.WHO, 10, page 14)

COMMITTEE ON PROGRAMME

Paper submitted by the Delegation of the USSR

1. Considering the great prevalence of influenza in all countries of the world, frequent epidemics of which lower the general level of health of the populations of many countries and in particular increase infantile mortality, the Delegation of the USSR considers that the problem of influenza should be placed among those problems which have been accorded first priority among the activities of WHO.

2. It therefore proposes that the Executive Board, during its first session, should set up an Expert Committee on Influenza.

PREMIERE ASSEMBLEE MONDIALEA/Prog/52
9 juillet 1948DE LA SANTE

ORIGINAL: RUSSE

12.1.7.5.2 Grippe
(Actes off. OMS, 10, page 17)

COMMISSION DU PROGRAMME

Document présenté par la Délégation de l'URSS

1. Eu égard à la grande fréquence, dans tous les pays du monde, de la grippe, dont de fréquentes épidémies abaissent le niveau général de la santé des populations de nombreux pays et augmentent notamment la mortalité infantile, la Délégation de l'URSS estime que le problème de la grippe doit être classé parmi ceux auxquels une priorité de premier rang a été accordée parmi les activités de l'OMS.

2. En conséquence, la Délégation de l'URSS propose que le Conseil Exécutif constitue, au cours de sa première session, un Comité d'Experts pour la Grippe.